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Protokół Nr 2/2022 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej  

odbytego w dniu 24 stycznia 2022 roku 

 

Obecni wg załączonej listy.  

Miejsce posiedzenia: Urząd Miasta Białogard, Sala Konferencyjna (pokój nr 106) 

 

Tematyka Komisji: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji.  

2. Rozpatrzenie petycji mieszkańców z dnia 16 grudnia 2021r. „w sprawie ochrony 

ostatnich terenów zielonych w obrębie osiedla domów jednorodzinnych ulic Komedy, 

Góreckiego, Karłowicza, Bacewicz, Niemena, Nalepy”.  

3. Sprawy różne. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1 

Otwarcie posiedzenia komisji. 

O godzinie 14:30 posiedzenie otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji – Janusz Andrysiak. Przedstawił program spotkania. Przewodniczący serdecznie 

przywitał zgromadzonych gości, pracowników Urzędu Miasta, radnych. Poddał głosowaniu 

tematykę spotkania.  

Przegłosowano: 

Za – 3 głosy (jednogłośnie). Tematyka została przyjęta. 

 

Ad 2 

Rozpatrzenie petycji mieszkańców z dnia 16 grudnia 2021r. „w sprawie ochrony ostatnich 

terenów zielonych w obrębie osiedla domów jednorodzinnych ulic Komedy, Góreckiego, 

Karłowicza, Bacewicz, Niemena, Nalepy” 

Przewodniczący Komisji Janusz Andrysiak oznajmił, iż podczas poprzedniego posiedzenia 

komisji w tej sprawie zapoznano się z treścią petycji, wysłuchano przedstawiciela podmiotów 

wnoszących petycję oraz stanowisko Władz Miasta. Ze względów formalnych petycja nie 

mogła zostać uznana.  W dniu 21 stycznia 2022 r. wnoszący petycję uzupełnili brakujące adresy 

zamieszkania w związku z czym postanowiono rozpatrzyć petycję, aby mogła być procedowana 

na najbliższej sesji Rady Miasta. Przewodniczący dodał informacyjnie, iż w adresach 
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zamieszkania widnieją w większości mieszkańcy innych ulic niż wymienione w petycji.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Głos zabrał Kierownik Biura Prawnego Urzędu Miasta Białogard, który potwierdził, iż petycja 

w poprzednim brzmieniu nie spełniała wymogów formalnych. Po posiedzeniu uzupełniono 

dane dotyczące miejsca zamieszkania, zatem petycja spełnia wymogi formalne i może być 

rozpatrzona merytorycznie.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Przegłosowano: 

Za – 2 głosy,  Przeciw – 1 głos,  Wstrzymało się – 0 głosów  

Projekt uchwały został przyjęty i zostanie przedstawiony Radzie Miejskiej Białogardu podczas 

obrad na Sesji Rady Miasta. 

 

Ad 3 

Sprawy różne 

Komisja podjęła dyskusję dotyczącą aktualnej sytuacji epidemiologicznej. 

 

Ad 4 

Zamknięcie posiedzenia 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenie komisji zakończono o godzinie 14:48. 

 

 

Protokołowała: 

Dagmara Korobowicz 

 Przewodniczący Komisji 

 

                                                                                        /-/ Janusz Andrysiak 


